



Curriculum Vitae

Sadiq Kadhim Ahmed

Mustansiriyah University – College of Engineering – Electrical Engineering Department

Mobile: 07719230439

Email: drsadiq18@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY:

- Lecturer in the Electrical Engineering Department – College of Engineering – Mustansiriyah University since 2003, as an Asst. lecturer. Since 2014, I have been a Ph.D. student at the Faculty of Electric and Information Technology – University Chemnitz, Chemnitz, Germany and I have graduated in 2018. My current research publishing interests includes the design of antennas and microwaves.

EDUCATION:

- Ph.D.: In Antennas and Microwaves from University Chemnitz - Faculty of Electrical and Information Technology, Chemnitz, Germany 2014-2018.
- M.Sc.: In Electrical Engineering – Electronic and Communication, Mustansiriyah University – College of Engineering, Baghdad, Iraq 2000-2003.
- B.Sc.: In Electrical Engineering, Mustansiriyah University – College of Engineering, Baghdad, Iraq 1996-2000.

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- More than 25 thanks and recommendation letters from the Dean of the College of Engineering.
- More than 20 thanks and recommendation letters from the President of the Mustansiriyah University.
- More than 10 thanks and recommendation letters from the Ministry of Higher Education and Scientific Research – Iraq.

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

2000-2003 Lecturer in the Department of Electrical Engineering - College of Engineering - Al-Mustansiriya University for Undergraduate Study.

• 2003-Until now, teaching in the Department of Electrical Engineering - College of Engineering - Al-Mustansiriya University for Undergraduate Study.

• 2023-2024 Teaching in the Department of Electrical Engineering - College of Engineering - Al-Mustansiriya University for Postgraduate Studies.

• Teaching in laboratories: Electronics II, Electronics III, antennas, communications and control

COURSES TAUGHT:

Undergraduate	Graduate
Electromagnetic waves	Transmission Media
Antennas and Propagation	
Mathematics	
Microwaves	

Communication	
Mobile Communication	
Satellite	
Control	
Antenna Lab	
Communication Lab	
Control Lab	
Electronic Lab	

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Member in examination committee in Mustansiriyah University - College of Engineering 3rd , and 4th stages for 12 years.
- Member in different committees

PUBLICATIONS:


- scientific researches 25 papers

Scientific research and publications can be found through the following link:
<https://scholar.google.com/citations?user=p4It5cUAAAAJ&hl=en>

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

- Certifications.
- Conferences.
- Workshops.

Signature Head of Department



أ.م.د. ياسين يوسف محمد
 رئيس قسم الهندسة الكهربائية
 ٢٠٢١



Signature Vice Dean

الأستاذ المساعد الدكتور
 عمار محمد جبار محمد عمار
 معاون العميد للشؤون العلمية

السيرة الذاتية

صادق كاظم أحمد

الجامعة المستنصرية – كلية الهندسة-

Mobile: 07719230439

Email: drsadiq18@uomustansiriyah.edu.iq



ملخص تعريفي:

- تدريسي في قسم الهندسة الكهربائية - كلية الهندسة - الجامعة المستنصرية منذ عام 2003 ولحد الان. اكملت دراسة الدكتوراه في كلية الكهرياء وتقنيات المعلومات من جامعة كمنتس التقنية في كمنتس - دولة المانيا في عام 2018. مجالي البحثي الحالي متعلق بمواضيع شتى منها تصميم هوائيات ودوائر المايكروويف.

الشهادات الدراسية:

- شهادة الدكتوراه: في تخصص الهوائيات والمايكروويف. من جامعة كمنتس - كلية الكهرياء وتقنية المعلومات - كمنتس- المانيا، -2014-2018.
- شهادة الماجستير: في تخصص الالكترونيك والاتصالات. من الجامعة المستنصرية - كلية الهندسة - قسم الهندسة الكهربائية - العراق - بغداد، 2003-2000.
- شهادة البكالوريوس: في تخصص الهندسة الكهربائية. من الجامعة المستنصرية - كلية الهندسة - قسم الهندسة الكهربائية - العراق - بغداد، 2000-1996.

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- أكثر من 25 كتاب شكر وتقدير من قبل عمادة كلية الهندسة.
- أكثر من 20 كتاب شكر وتقدير من قبل رئاسة الجامعة المستنصرية.
- أكثر من 10 كتب شكر وتقدير من قبل وزارة التعليم العالي والبحث العلمي.
- الخبرة الأكاديمية والتدريس:
- 2000-2003 محاضر في قسم الهندسة الكهربائية - كلية الهندسة - الجامعة المستنصرية للدراسات الأولية.
- 2003-ولحد الان تدريسي في قسم الهندسة الكهربائية - كلية الهندسة - الجامعة المستنصرية للدراسات الأولية.
- 2024-2023 تدريسي في قسم الهندسة الكهربائية - كلية الهندسة - الجامعة المستنصرية للدراسات العليا.
- تدريس في المختبرات: الكترونيك II و الكترونيك III و هوائيات واتصالات و سيطرة

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
مجالات هوائيات وانتشار رياضيات مايكروويف اتصالات اتصالات متحركة الاقمار الصناعية سيطرة مختبر سيطرة مختبر اتصالات مختبر هوائيات مختبر الكترونيك	وسائل الارسال

الأنساب المهني او الجمعيات:

- عضو لجنة امتحانية في كلية الهندسة الجامعة المستنصرية للمرحلتين الثانية لمدة ١٢ سنة
- عضو لجان مختلفة منها لجنة اقتباس علمي و لجنة حيود مختبر الاسفلت

المنشورات العلمية

- بحوث علمية, ٢٥ بحث
- البحوث العلمية والمنشورات يمكن معرفتها من خلال الرابط التالي:
- <https://scholar.google.com/citations?user=p4It5cUAAAAJ&hl=en>

تطوير المهارات:


- Workshops. Conferences. Certifications.



توقيع معاون العميد

الأستاذ المساعد الدكتور
علاء الدين محمد جبار
تشارك المتميز للشؤون العامة

توقيع رئيس القسم



أ.م.د. ياسين يوسف
رئيس قسم الهندسة المدنية